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Reg. No. 5,516,174 Mercis B.V. (NETHERLANDS BESLOTEN VENNOOTSCHAP (B.V.))

Johannes Vermeerplein 3
Registered Jul. 17, 2018 NI-1071 Dv Amsterdam

NETHERLANDS
Int. Cl.: 18, 24 CLASS 18: Leather and imitations of leather, and goods made of these materials and not

Trad k included in other classes, namely, trunks and travelling bags, suitcases, shopping bags, slings
rademar for carrying infants, pouch baby carriers, collars for animals, handbags, credit card cases,
wallets, travel cases, bags, backpacks, keycases, sport bags, beach bags; umbrellas, parasols

CLASS 24: Textiles and textile goods, not included in other classes, namely, cloths for
removing make-up; bath linen except clothing, linen bedding, bed linen; quilts, bed blankets,
diaper changing cloths for babics, shower curtains of textile or plastic, towels, cushion covers,
pillowcases, bed sheets, slecping bag liners, place mats of textile, tablecloths not of paper,
table linen not of paper, table napkins of textile, bath mitts; bed and table covers of textile

Principal Register

The mark consists of a stylized rabbil wearing a dress, with dots for eyes and an X for a
mouth. The dress has a rounded collar and a single button at the top. The rabbit is inside a
reciangle with rounded comers.

OWNER OF INTERNATIONAL REGISTRATION 1103662 DATED 09-28-2011,
EXPIRES 09-28-2021

SER. NO. 79-217,451, FILED 08-21-2017

Director of the United States
Patent and Trademark Office
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	二、涉案当事人信息
	河南省被告企业：
	（1）河南隽文贸易有限公司，注册地址：河南省开封市金明区西环路中段日月汇综合楼802室。
	（2）新乡市江南百货有限责任公司，注册地址：河南省新乡市辉县市峪河镇三街村046号。
	（3）新乡笑东服饰有限责任公司，注册地址：河南省新乡市辉县市胡桥乡油房头村2号。
	（4）新乡晓冬服饰有限公司，注册地址：河南省新乡市辉县市峪河镇三街村019号。
	（5）辉县市臻彩服饰有限公司，注册地址：河南省新乡市辉县市赵固镇板桥村495号。
	（5）郑州达木灵商贸有限责任公司，注册地址：河南省郑州市惠济区北环路南丰华路西1号楼19层1916。
	三、涉案知识产权信息

